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Utökat särskilt investeringsbidrag till 
ridsporten för Lunna Ridklubb  

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Lunna Ridklubb 1 500 000 kronor i ett utökat 

särskilt investeringsbidrag till ridsporten. 

När projekten är genomförda ska dem redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. 

Om medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Lunna Ridklubb beviljades vid nämndsammanträdet 2022-11-28, §165 ett särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att anlägga en paddock, bygga om taket för 

personliften och investera i en bredare ramp. Föreningen har därefter skickat en 

kompletterande ansökan till förvaltningen om ett utökat särskilt investeringsbidrag till 

ridsporten för att anlägga paddocken på kuperad mark.   

Den totala kostnaden för projektet uppgår efter den kompletterande ansökan till cirka 2 

950 000 kronor. Finansiering av projektet sker genom eget kapital, eget arbete, 

investeringsbidrag från RF-SISU Västra Götaland och särskilt investeringsbidrag till 

ridsporten från idrotts- och föreningsnämnden. Bidraget ryms inom den totala ramen 

särskilt avsatt för ridsport under 2023 som uppgår till 13 000 000 kronor. 

När föreningen ansökte om det särskilda investeringsbidraget till ridsporten under 2022 

var det för att anlägga en paddock som skulle upprättas på plan mark. Detta innebar ett 

betydligt längre avstånd från nuvarande ridhus och i nära anslutning till en väg. Med de 

målgrupper som föreningen riktar sig till med fysiska och psykiska 

funktionsnedsättningar, så har föreningen önskemål om att byta lokalisering av 

paddocken och anlägga den i nära anslutning till ridhuset. Föreningen behöver då bygga 

på kuperad mark där det bland annat tillkommer sprängning, trädfällning och terrassering, 

vilket blir betydligt dyrare än den ursprungliga kalkylen.  

Förvaltningen anser att ett utökat särskilt investeringsbidrag till ridsporten som möjliggör 

för föreningen att kunna anlägga paddocken i nära anslutning till ridhus är motiverat. 

Föreningen riktar sig till målgrupper med särskilda behov som kan tillgodoses på ett 

betydligt bättre sätt genom att byta lokalisering. Förvaltningens bedömning är att 

föreningen kan genomföra åtgärderna med den finansiering som finns knuten till 

projektet.  
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Bedömning ur ekonomisk dimension 
Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram 

Göteborgs Stads plan för ridsport 2020–2024. I planen har ridsportens utmaningar 

identifierats som inkluderar behov av ökade resurser till drift och underhåll av ridsportens 

anläggningar. Idrotts- och föreningsnämnden har för 2023 avsatt 5 000 000 kronor 

öronmärkta till särskilt investeringsbidrag till ridsporten. Hittills har 137 000 kronor av 

anslaget beviljats. Bidraget ryms inom den totala ramen särskilt avsatt för ridsport under 

2023 som uppgår till 13 000 000 kronor.  

Den totala kostnaden för projektet uppgår till cirka 2 950 000 kronor. Finansiering av 

projektet sker genom eget kapital, eget arbete, investeringsbidrag från RF-SISU Västra 

Götaland och särskilt investeringsbidrag till ridsporten från idrotts- och 

föreningsnämnden. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningens bedömning är att de organisationer som föreslås särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten har en verksamhet och ridanläggning som förbättrar 

möjligheten till en aktiv fritid för barn och unga och personer med funktionsnedsättningar 

i Göteborg. Genom att investera i ett högre tak och bredare ramp till personliften på 

anläggningen kommer Lunna Ridklubb att kunna erbjuda ryttare med 

funktionsnedsättning som behöver en häst med stor bärförmåga möjlighet till ridning.  

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet 

Bilagor 
1. Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2022-11-28, §165 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Lunna Ridklubb beviljas 1 500 000 kronor i ett utökat särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att anlägga en paddock, samt bygga om taket för 

personliften och investera i en bredare ramp på anläggningen vid Rödbo Lunnaväg 10.  

Beskrivning av ärendet 
Lunna Ridklubb beviljades vid nämndsammanträdet 2022-11-28, §165 ett särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att anlägga en paddock, bygga om taket för 

personliften och investera i en bredare ramp. Föreningen har därefter skickat en 

kompletterande ansökan till förvaltningen om ett utökat särskilt investeringsbidrag till 

ridsporten för att anlägga paddocken på kuperad mark.   

Föreningens nuvarande ridhus är i mycket dåligt skick och kommer inom en snar framtid 

att behöva rivas. Det finns en ambition om att anlägga ett nytt ridhus som står färdigt till 

höstterminen 2024. Men innan ridhuset rivs behöver det finnas en paddock med 

godkända mått, stabil ramp samt belysning på anläggningen. Detta för att kunna fortsätta 

med ridskoleverksamheten i största möjliga mån.  

När föreningen ansökte om det särskilda investeringsbidraget till ridsporten under 2022 

var det för att anlägga en paddock som skulle upprättas på plan mark. Detta innebar ett 

betydligt längre avstånd från nuvarande ridhus och i nära anslutning till en väg. Med de 

målgrupper som föreningen riktar sig till med fysiska och psykiska 

funktionsnedsättningar, så har föreningen önskemål om att byta lokalisering av 

paddocken och anlägga den i nära anslutning till ridhuset. Föreningen behöver då bygga 

på kuperad mark där det bland annat tillkommer sprängning, trädfällning och terrassering, 

vilket blir betydligt dyrare än den ursprungliga kalkylen.  

Lunna Ridklubb vill även bygga om taket för personliften. Ett högre tak skulle möjliggöra 

för föreningen att även kunna erbjuda ridning för de ryttare som behöver en större häst. 

Den nuvarande takhöjden innebär att föreningen är förhindrade att ta in vissa ryttare med 

funktionsnedsättning som behöver en häst med stor bärförmåga för att kunna rida och där 

ryttaren är beroende av personlift. I ombyggnationen ingår, som en viktig 

säkerhetsåtgärd, även att bygga en bredare ramp och att bredda ytan/planen för ryttaren 

och assistent/personal står på inför uppsittningen. 

Fakta om föreningen 

Våren 2021 bytte föreningen namn från Göteborgs Handikappridklubb till Lunna 

Ridklubb. Föreningen har samma ändamål och syfte som tidigare, nämligen att bedriva 

häst-, rid- och lägerverksamhet främst för barn och ungdomar med 

funktionsnedsättningar. Föreningens målsättning är att kunna erbjuda målgruppen med 

funktionsnedsättning stimulerande aktiviteter såväl fysiskt som socialt. Föreningen 

organiserar ett stort antal ridgrupper för olika målgrupper. 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen anser att ett utökat särskilt investeringsbidrag till ridsporten som möjliggör 

för föreningen att kunna anlägga paddocken i nära anslutning till ridhus är motiverat. 

Föreningen riktar sig till målgrupper med särskilda behov som kan tillgodoses på ett 

betydligt bättre sätt genom att byta lokalisering. Investeringen i att anlägga en paddock 

bedöms som nödvändig för att föreningen ska kunna bedriva verksamhet när ridhuset inte 



 

 

Göteborgs Stad, idrotts- och föreningsförvaltningen, tjänsteutlåtande 4 (4) 

   

   

längre går att använda. Genom att bygga om taket och bredda rampen till personliften 

kommer föreningen även kunna erbjuda fler personer med funktionsnedsättning möjlighet 

till ridning på anläggningen. Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra 

åtgärderna med den finansiering som finns knuten till projektet.  
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